



Allah maingat akan urang majus bulik dengan cara diam-diam ja. Herodes sarik banar. Sudah yakin banar handak mambunuh Yesus, raja sadis tu mambunuh berataan kanakan bayi nang lakian di Betlehem.

19



Tapi Herodes kada dapat maulah Anak Allah kenapa-kenapa. Di paringat akan dalam mimpi, Yusuf membawa Maria lawan Yesus ka wadah lain nang labih aman di Mesir.

20



Pas Herodes mati, Yusuf mambawa Maria lawan Yesus babulik dari Mesir. Buhannya hidup di kota halus di kota Nazaret, parak danau Galilea.

21

Kalahiran Tuhan Yesus  
 Sabuting kisah matan Firman Tuhan, Alkitab  
 Taulih dalam  
 Matius 1-2, Lukas 1-2  
 "Amun tabuka, firman-firmanPian mambari pamahaman." Mazmur 119:130

22



# Kalahiran Tuhan Yesus

Panulis: Edward Hughes  
 Nang manggambar: M. Maillot  
 Alastair Paterson

Nang manyusun: E. Frischbutter; Sarah S.  
 Nang mangartikan: christian-translation.com

Kisah 36 matan 60

M1914.org

Bible for Children, PO Box 3, Winnipeg MB R3C 2G1 Canada

Ijin: Pian beisi hak sagan menciplak atawa mancetak kisah ni, sapanjang kada hagan di jual lagi.

23

Banjar

Tuhan tu tahu kita ni uyuh maulah hal-hal nang buruk, nang di sambat dosa. Hukuman dosa tu maut.  
 Tuhan tu sayang banar dengan kita, Inya (Tuhan) mangutus.  
 Pa bila pian handak babulik dari dosa-dosa pian, padahi kaya ini dengan Tuhan: ya Tuhan, ulun parcaya Yesus tu mati sagan ulun lawan wayah ni sudah hidup lagi. Tolong badatang ka dalam hidup ulun lawan ampuni dosa-dosa ulun, biar ulun bisa beisi kahidupan nang hanyar wayah ni, biar kena ulun bisa dengan Pian salawasan. Bantui hidup ulun sagan Pian sabagai anak Pian. Amin. Yohanes 3:16  
 Bacai Alkitab lawan bapander dengan Tuhan saban hari!



1

2

"Kayapa ni bisa terjadi?" binian tu betakun taheran-heran. "Ulun baluman belaki." Malaikat tu bepadah wan Maria amun anak tu dibari Allah. Lain dari abah duniawi.



3

Malaikat bepadah wan Maria amun spunya nang ngarannya Elizabet dapat anak pas umurnya tuha. Ini gin mujizat jua. Kada lawas tu Maria mendatangi Elizabet. Buhannya dua memuliakan Allah.



4

Maria sudah batunangan wan lakian nang ngarannya Yusuf. Yusuf sedih banar imbah tahu Maria sudah batianan. Inya bapikir amun kanakan nang di dalam parut inya tu dari lakian lain.



5

Dalam mimpi, malaikat Allah bepadah wan Yusuf amun kanakan nang ada dalam parutnya tu adalah Anak Allah. Tugas Yusuf ni membantui Maria mahidupi Yesus.



6

Yusuf parcaya lawan patuh dengan Allah. Inya jua patuh wan hukum negara. Oleh hukum nang hanyar, inya lawan Maria harua tulak ke kota wadiah asal buhannya, Betlehem,



7

Maria sudah parak beranak, tapi Yusuf kada dapat wadiah sagan bemalam. Wadiah bemalam sudah hibak berataan.



8

Yusuf akhirnya dapat wadiah di kandang binatang. Di situ wadiah Bayi Yesus Tahiran. Umanya mengguring akan di wadiah ma' andak makanan ternak.



9

Di parak situ, babuhan peternak hewan nang lagi guringan. Malaikat Allah namampak akan diri lawan bepadah sagan buhannya kabar baik nang ada.



10

"Pas hari ni sudah lahir sagan buhan ikam di kota Daud saurang panyalamat, nang di panggil Kristus Tuhan. Buhan ikam kena manamu akan sang bayi berabah dalam wadiah makan ternak."



11

Bakajutan, muncul buhan malaikat nang tarang banar, manyambah Allah lawan basaruan. "Sambah Tuhan di wadiah nang Maha Tinggi lawan damai di bumi, di antara manusia nang berkenan haganNya."



12

Babuhan peternak lakas-lakas tulak ke arah kandang ternak. Habis tu malihat bayi Yesus mahabar sagan sebrataan urang buhannya tamui dengan apa nang buhan malaikat padah tentang Yesus.



13

Ampat puluh hari kamudian, Yusuf lawan Maria mambawa Yesus ka rumah Allah di Yerusalem. Di sana ada surang nang ngarannya Simeon mamuji Allah oleh Bayi tu, samantara saurang binian tuha nang ngarannya anna, pelayan Tuhan nang lain, batarima kasih.



14

Kaduanya tahu amun Yesus tu anak Allah, juru selamat nang di janji akan. Yusuf mengurban akan dua burung. Kurban ni adalah hukum Allah nang menyatakan amun urang miskin harus mambawa persembahan ni pas waktu buhannya mempersembahkan bayi nang hanyar lahir di hadapan Allah.



15

Babarapa saat kamudian, talihah bintang di Timur nang mamimbing buhan urang majus bajalan ka arah yerusalem. "Mana Raja urang Yahudi nang hanyar di lahir akan tu?"



16

Raja Herodes mandangar kisah urang majus tu. Takajut ai inya, inya maminta sagan buhannya hagan mamadah akan gasannya pabila buhannya sudah bedapat Yesus. "Aku gin handak menyembah inya," ujar Herodes. Tapi inya badusta. Herodes handak mambunuh Yesus.



17

Bintang di Timur tu mengarah akan urang majus ka wadiah Maria lawan Yusuf ka wadiah lawan bayi Yesus. Balutut buhannya mamuji, urang majus mambari Yesus amas lawan minyak harum.



18